
 

 

1 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 2 / 28.02.2023г. 

 

Днес, 28.02.2023г., от 16:30 ч. в стая № 405 на общинска администрация  Велики 

Преслав, се проведе заседание на Обществения съвет по въпросите на спорта /ОСВС/ към 

Община Велики Преслав, назначен със Заповед на кмета № 42/27.01.2022 г. На заседанието 

присъстваха 7 /седем/ от членовете - г-жа Н. Асенова, В. Борисов, Хр. Господинов,  Д. 

Димитров, Г. Жекова, М. Иванов и Х. Халил. Ст. Стоянов не присъства - служебно 

ангажиран. 

 Председателят на ОСВС г-жа Нина Асенова откри заседанието, като уточни, че 

съвета има необходимия кворум от 2/3, заседанието може да бъде проведено и на 

основание действащите в момента Правила за дейността на Обществения съвет по 

въпросите на спорта към Община Велики Преслав, определи за Секретар-протоколчик       

г-жа  Г. Жекова. 

 

Председателят на  ОСВС предложи, заседанието да протече при следния  

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

 

1. Разглеждане на постъпилите Заявления от Спортни клубове, Футболни клубове 

и от Риболовен клуб за наличие на административно съответствие и 

допустимост за финансово подпомагане от общинския бюджет през 2023г. 

2. Други. 

 

Н. Асенова -  Има ли предложения за промени и/или допълнения на така 

предложения Дневен ред за днешното заседание? 

 

Не постъпиха други предложения и дневният ред се подложи на гласуване:  

Гласуване:  „За” - 7  „Против” - 0        „Въздържал се” - 0  

 

По т.1. от Дневния ред 

Н. Асенова -  преди да пристъпим към същинското разглеждане на подадените 

документи, искам да ви уведомя, какво се случва междувременно от последното наше 

заседание.  

В Общински съвет беше внесено предложение за изменение на Наредба № 14 за 

условията, реда и критериите за финансово подпомагане на спортните клубове и 

развитието на спорта за всички в Община Велики Преслав. Решението на ОбС е 

публикувано на сайта и от утре същото ще влезе в сила. Тъй като няма все още няма приет 

Държавен бюджет, както и Общински бюджет, не можем да приложим процедурата, така 

както е разписана в нашата наредба е необходимо да извършим първия етап, т. е. да 

проверим, доколко подадените заявления отговарят на изискванията за административно 

съответствие и допустимост за подпомагане по Наредбата.  

Втората стъпка -  разпределението на средствата на одобрените и допуснати до 

финансово подпомагане днес клубове, ще осъществим на по-късен етап - след приемането 

на общинския бюджет. До приемане на общинския бюджет и сключване на Договори за 

финансово подпомагане, ще прилагаме нова промяна на наредбата, като клубовете ще 

имат възможност със заявление-искане да получат 1/12 от субсидията на клуба от 

предходната година.  

Друга промяна в Наредбата е, че отчитането на изразходваните средства от 

клубовете ще се извършва на тримесечие, а не както до сега всеки месец. 

Н. Асенова -  предлагам да започнем работа по същество. Всички имате изпратени 

по ел. поща сканирани постъпилите в Общинска администрация документи на клубовете и 

се надявам, че са успешно пристигнали и сте успели да ги разгледате. Постъпилите 

Заявления /Приложение № 1/ към Наредба № 14 за условията, реда и критериите за 
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финансово подпомагане на спортните клубове и развитието на спорта за всички в община 

Велики Преслав трябва да са придружени с 11 /единадесет/ документа. Ще помоля г-жа 

Жекова да направи кратък анализ на постъпилите документи. 

Г. Жекова - Документите на всички клубове са подадени в срока, посочен в 

Наредбата. Информация за документите, придружаващи Заявление /Приложение №1/ към 

нашата наредба, са Ви раздадени. Тук са и всички оригинални документи на подалите 

заявления клубове и Удостоверения за наличие/отсъствие на задължения към общината за 

предходната година/по служебен път/.  

Предлагам ви обобщена информация от моя проверка на документите на клубовете 

за наличие/липса на изискуемите документи към Заявление - Приложение №1 към 

Наредбата за финансово подпомагане - 11 /единадесет на брой/. 

Предлагам, предложената от мен информация за проверка на документите /наличие 

или липса на такива/, да сравняваме с оригиналите на входираните документи за всеки 

клуб поотделно.  

Н. Асенова -  Как ще процедираме? След прегледа на документите на всеки клуб 

гласуваме допускаме или не допускаме до финансово подпомагане? 

М. Иванов -  Предлагам, да разглеждаме оригиналните документи клуб по клуб, да 

дебатираме и след това да гласуваме. 

 

➢ Футболен клуб „В. Преслав“ - Приложените към Заявлението документи на ФК 

„В. Преслав“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от членовете на Съвета. 

Н. Асенова - Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на ФК „В. 

Преслав“, моля да гласуваме. 

 

Гласуване:  „За” - 5  „Против” - 1        „Въздържал се” - 1  

 

➢ Волейболен клуб „Велики Преслав“ - Приложените към Заявлението документи на 

Волейболен клуб „Велики Преслав“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от 

членовете на Съвета. 

Н. Асенова - Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на ВК 

„Велики Преслав“, моля, да гласуваме. 

 

   Гласуване:  „За” - 5  „Против” - 1        „Въздържал се” - 1 

 

➢  „Спортен клуб по вдигане на тежести Преслав“ - Приложените към 

Заявлението документи на „СКВТ Преслав“ в оригинал бяха прегледани и 

дебатирани от членовете на Съвета. 

Н. Асенова – Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на СКВТ 

„Преслав“, моля, да гласуваме. 

 

   Гласуване:  „За” - 6  „Против” - 0        „Въздържал се” – 0 

/Христо Господинов не участва в гласуването -  Представляващ СКВТ/ 

 

➢ Спортен клуб по лека атлетика „Атлетик“  -  Приложените към Заявлението 

документи на „СКЛА „Атлетик“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от 

членовете на Съвета. 

Н. Асенова - Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на СКЛА 

„Атлетик“, моля, да гласуваме. 

 

 Гласуване:   „За” - 6        „Против” - 0        „Въздържал се” - 0  

  /Венелин Борисов не участва в гласуването -  Представляващ СКЛА/ 
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➢ Риболовен клуб „Чисти брегове“ - Приложените към Заявлението документи на РК 

„Чисти брегове“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от членовете на Съвета. 

Н. Асенова - Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на РК 

„Чисти брегове“, моля, да гласуваме. 

 

Гласуване:   „За” - 6        „Против” - 0        „Въздържал се” – 1  

 

➢ Футболен клуб „Златен век 2020“ -  Приложените към Заявлението документи на 

ФК „Златен век 2020“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от членовете на 

Съвета. 

Н. Асенова - Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на ФК 

„Златен век 2020“, моля, да гласуваме. 

 

Гласуване:   „За” - 7        „Против” - 0        „Въздържал се” – 0 

  

➢ „Баскетболен клуб Преслав“ -  Приложените към Заявлението документи на БК 

„Преслав“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от членовете на Съвета. 

Н. Асенова - Ако приемаме, че са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на БК 

„Преслав“, моля, да гласуваме. 

 

Гласуване:   „За” - 7        „Против” - 0        „Въздържал се” – 0 

 

➢ „Футболен клуб Спортист Троица“ - Приложените към Заявлението документи 

на „Футболен клуб Спортист Троица“ в оригинал бяха прегледани и дебатирани от 

членовете на Съвета. 

Н. Асенова – Гласуваме дали са изпълнени условията за административно 

съответствие и допустимост до финансово подпомагане през настоящата година на „ФК 

Спортист Троица“. Моля, да гласуваме. 

 

Гласуване:   „За” - 2        „Против” - 1        „Въздържал се” – 4 

 

Въз основа на проведените гласувания, Обществен съвет по въпросите на спорта 

към Община Велики Преслав  

                                                 

РЕШИ: 

 

➢ До финансово подпомагане от община Велики Преслав през 2023 г. се допускат:  
1. Футболен клуб „В. Преслав“ 

2. Волейболен клуб „Велики Преслав“ 

3. Спортен клуб по вдигане на тежести „Преслав“ 

4. Спортен клуб по лека атлетика „Атлетик“ 

5. Риболовен клуб „Чисти брегове“ 

6. Футболен клуб „Златен век 2020“ 

7. „Баскетболен клуб Преслав“ 

 

➢ Не се допуска до финансово подпомагане от община Велики Преслав през 2023г. :  
1. „Футболен клуб Спортист Троица“ 

Мотиви:  

- Клубът не е вписан в Регистъра по чл.9, ал.1, т.1 и т.2 на Министерството на 

младежта и спорта като  юридически лица с нестопанска цел за осъществяване на 

общественополезна дейност;  
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- Клубът не е извършвал спортна дейност минимум една година преди датата на 

подаване на заявлението за финансово подпомагане. 

По т.2. от Дневния ред 

 - Н. Асенова - има ли предложения от някой от членовете на ОСВС за разглеждане 

по т. 2.  Разни.  

 Не постъпиха предложения за разглеждане по т.2. 

  

Поради изчерпване на дневния ред заседанието на ОСВС беше закрито в 18:40 часа.  

 

Настоящият протокол се състави и подписа в 1/един/ оригинален екземпляр, който 

ще се съхранява към документацията на ОСВС от г-жа Г. Жекова. 

 

 

 Протоколчик: ........./п/..............                 Председател: .........../п/..................   

                                        /Г. Жекова/                                                  /Н. Асенова/  

 

 

                                                                                   М. Иванов                .........../п/................. 

                                                                                                    

                  Х. Халил                  ............./п/............... 

 

                  В. Борисов               ………/п/………… 

 

                  Хр. Господинов      ………/п/………… 

                    

                                                                                  Д. Димитров            ………/п/………… 

 


